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INTERPELACJA / ZAPYTANIE 

 

 

Skierowane do: Burmistrz Miasta Chojnice 

W sprawie: dodatku mieszkaniowego dla mieszkańców miasta Chojnice 

   

 

 W oparciu o złożone w minionym miesiącu na ręce Pana Burmistrza zapytanie 

(IZ.1.10.2021 z dnia 06.10.2021r.) oraz otrzymanej w dniu 22.10.2021r. odpowiedzi, chciałbym 

złożyć na ręce Pana Burmistrza wniosek o zmianę kryteriów dotyczących normatywnej 

powierzchni użytkowej lokalu, którą to zmianę udostępnia Ustawodawca. Art. 5 pkt 6 Ustawy z 

dnia 21 czerwca 2001r. o dodatkach mieszkaniowych (Dz. U. z 2019r. poz. 2133 oraz z 2021r. 

poz. 11) umożliwia Radzie Gminy, w drodze uchwały podwyższenie maksymalnej normatywnej 

powierzchni lub maksymalny dopuszczalny stopień przekroczenia normatywnej powierzchni.  

 W związku z powyższym, proszę o przeanalizowanie możliwości oraz zmianę w 

kryteriach przyznawania dodatku mieszkaniowego, zwiększając wskaźnik normatywnej 

powierzchni użytkowej o 3m
2
 dla każdej z liczby członków gospodarstwa domowego. Działanie 

takie, które zostało podjęte przez niektóre gminy w naszym kraju (np. Łabiszyn, Ostrołęka), 

pozwoliłoby na zwiększenie liczby beneficjentów, którzy  znajdują się w trudnej sytuacji 

socjalnej, a do tej pory nie mogli skorzystać z takiej formy pomocy, przekraczając ten wskaźnik 

wyznaczony przez ustawę, przykładowo o 1m
2
.  

 Prośbę swoją motywuję informacjami dobiegającymi ze strony mieszkańców naszego 

Miasta, którzy w związku z podwyżkami kosztów utrzymania mieszkania znajdują się w coraz 



trudniejszej sytuacji socjalnej. Wielu z nich przekracza wskazane kryterium o niecały 1m
2
, a 

otrzymanie dodatku mieszkaniowego pozwala na opłacenie czynszu i pozostanie salda mieszkania 

bez zadłużenia.  

 

 

 

                       Z poważaniem 

 

Krzysztof Pestka 

Radny Rady Miejskiej w Chojnicach 


